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Írásbeli kérdés
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

„Mi lesz veled élelmiszeripar" címmel a házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtani a
Földművelésügyi és Vidékfejlesztési miniszterhez . Kérdésemre válaszát írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Mint azzal Ön is tisztában van az élelmiszerper komoly válsággal küzd . Sorra zártak, zárnak be a
mezőgazdasági termékeket feldolgozó vidéki üzemek . Ezrek veszítik el munkájukat, s a beszállítói
hálózat ellehetetlenülését tekintve a folyamatnak még messze nincsen vége . A közép- és
kisvárosokban, illetve a beszállítói háttérnek otthont adó falvakban szinte reménytelen a munkájukat
elveszített emberek elhelyezkedése . Zalaegerszeg Megyei Jogú Város Önkormányzatának területén
jelentős élelmiszeripar található, amely az elmúlt évek kiszámíthatatlan gazdaságpolitikája, az Uniós
versenyhelyzet, a madárinfulenza, a késlekedő mezőgazdasági támogatások, a magyar élelmiszeripar
és a magyar élelmiszer minőségvédelmét szolgáló kormányzati intézkedések hiánya miatt mára
padlóra került. A Zalabaromfi Rt . vezetőségének tájékoztatása szerint a külső recesszió, a szaktárca
érdektelensége, és az elmaradó segítségnyújtás miatt mintegy 165 munkatársát kénytelen elbocsátani .
Ez a második olyan magyar tulajdonú, honi viszonylatban jelentős élelmiszeripari cég városunkban,
amelyik rövid időn belül jelentős leépítésre kényszerül .

Tisztelt Miniszter Úr!

Kérdezem, végzett-e felmérést az Ön tárcája a tisztánlátás érdekében . Ha igen, kielemezték-e az
adatokat, milyen következtetésekre jutottak? Milyen konkrét lépéseket tesz az Ön tárcája a magyar
mezőgazdasági termékeket feldolgozó ipar megmentésére . Milyen konkrét segítséget tudnak adni a
magyar baromfiipar és termelőhálózata megmentésére, különös tekintettel a pangó piacra és a
madárinfulenza káros hatására . Végeztek-e felmérést arra tekintettel, mit fog jelenteni ez a vidéki
magyar városokban, amelyek helyet adnak az ilyen feldolgozó üzemeknek és a magyar falvakban,
amelyek a üzemek beszállítói bázisát képezték? Vagy a vidék már nem is számít? Mit tud tenni Ön a
Zalabaromfi Rt . munkavállalói érdekében?
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